

Date: 6 September 2023	التاريخ: 6 سبتمبر 2023
To: Boursa Kuwait	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
Subject: Disclosure of Material Information – CEO Resignation/Appointment	تحية طيبة و بعد،، الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية - استقالة/ تعيين الرئيس التنفيذي
<p>Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed:</p> <p>Mr. Andrew Paul Frain has submitted his resignation from the position of CEO, noting that his last working day will be 10 September 2023.</p> <p>The Board of Directors thanks Mr. Frain for all the distinguished efforts he has made during his years within the Company.</p> <p>Mr. Frain will be replaced by Mr. Paul Leslie Floyd as the new CEO effective 11 September 2023.</p>	<p>بالإشارة الي الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 و تعديلاته، نحيطكم علماً:</p> <p>تقدم السيد / اندرو بول فران باستقالته من منصب الرئيس التنفيذي و على ان يكون آخر يوم عمل له 10 سبتمبر 2023.</p> <p>يتقدم مجلس الادارة بالشكر و الثناء للسيد / فران على كافة الجهود المميزة التي بذلها خلال سنوات عمله بالشركة.</p> <p>سيتم استبدال السيد / فران بالسيد / بول ليسلي فليود كرئيس تنفيذي جديد اعتباراً من 11 سبتمبر 2023</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،</p>
Financial Impact: No impact	الأثر المالي: لا يوجد




Andrew Paul Frain	أندرو بول فران
Board of Director and CEO	عضو مجلس إدارة و الرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company	شركة شمال الزور الاولى للطاقة و المياه